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Waarom heb je voor deze opleiding gekozen? En waarom bij Fontys?  

“Voordat ik begon aan de pabo heb ik een 

snuffelstage gelopen op een basisschool om te kijken 

of ik dit leuk zou vinden. De keuze viel op Fontys in 

Eindhoven omdat ik in een grote stad wilde studeren, 

waar de opleiding iets minder kleinschalig is, dan 

bijvoorbeeld in Den Bosch. Bovendien is deze 

opleiding heel praktijkgericht, je begint meteen met 

een stage.”  

 

Hoe combineer jij je studie met je privé leven? Werk je daarnaast ook nog?  

“Omdat deze opleiding zo praktijkgericht is, ben je niet veel aan het blokken voor toetsen. In 

plaats daarvan werk je continu aan je learning portfolio. Naast de opleiding heb ik daardoor 

tijd voor andere dingen, zoals de pabo activiteitencommissie, het introductieteam dat nieuwe 

studenten welkom heet en voor voetbal op zondag. Daarnaast werk ik op vrijdagavond en 

zaterdagmiddag in de bierwinkel in mijn woonplaats.” 

 

Op welke manier ervaar jij de vrijheid bij Fontys om je persoonlijke talenten te 

ontwikkelen?  

“De vrijheid die we krijgen komt vooral voort uit de ontspannen sfeer op de opleiding. We 

noemen elkaar allemaal bij de voornaam, ook de leerkrachten. Dankzij de goede sfeer heb 

ik geleerd uit mijn comfortzone te stappen. Vroeger vond ik het bijvoorbeeld best spannend 

om voor een grote groep mensen te presenteren, dat heb ik nu losgelaten.” 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Hoe wil jij straks het verschil in het onderwijs maken?  

“In groep zeven had ik zelf een hele positieve en enthousiaste docent, waardoor ik altijd zin 

had om naar school te gaan. Als ik het voor elkaar krijg mijn eigen leerlingen zo te 

enthousiasmeren, dan heb ik mijn doel bereikt. Ik wil mijn leerlingen stimuleren, door te 

focussen op wat ze goed doen. Wanneer ze je vertrouwen, komen ze vanzelf naar jou toe 

met vragen. Dan kun je samen van een onvoldoende een tien maken.” 

 

Wat voor tips heb je voor studenten die deze opleiding willen gaan doen? 

“Wees niet bang voor het onbekende. Het onderwijs blijft continu veranderen, dan kun je 

maar beter meegroeien.”  

 

Wat vind je het leukste en het meest leerzame aan deze 

opleiding?  

“De openheid: ik voel me altijd welkom op school. Laatst 

hadden we bijvoorbeeld koorzang tijdens muziekles, dat vindt 

iedereen spannend. Maar omdat we elkaar stimuleren merk 

je dat we onze angst langzaam loslaten.”  

 

Wat vind je minder leuk aan deze opleiding?  

“De communicatie kan af en toe beter, bijvoorbeeld als er 

een nieuw systeem geïntroduceerd wordt en niet iedereen 

snapt hoe het werkt voor de studenten. Maar uiteindelijk 

gaan we dat dan samen met de leerkrachten uitvogelen.” 

 

Waar loop je stage en hoe vind je dat en wat leer je daar?  

“Ik loop stage in groep acht van de Marimba school in Uden. Zolang ik me aan de leerdoelen 

houd, ben ik vrij om mijn lessen invulling te geven. Dat is heel bijzonder, want mijn mentor 

ziet dat hij ook van mij kan leren.” 

 

 


